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VISER TIL "HØRING AV FORSKRIFT OM NYTT
FORVALTNINGSREGIME I HARDANGERFJORDEN"

Jeg er en av grunneierne av elva Mosnes i Åkrafjorden, en sidefjord til Hardangerfjorden. Jeg
er også en ivrig laksefisker, spesielt etter at jeg nå er pensjonist.

Jeg kjenner meg ikke igjen selve beskrivelsen av villfisk situasjonen, ei heller i forholdet som
beskrives mellom oppdrettsbedrifter og bygdefolket.

Mosnes-elva er en lakseelv som ikke er selvproduserende grunnet for kalde temperaturer som
gir for dårlige oppvekstforhold for smolten. Elva er derfor avhengig av feilvandring fra de
andre elvene i Hardangerfjorden. Utviklingen har vært positiv for Mosnes-elva de siste 10
årene, der andelen av villfisk er økende og andelen oppdrettsfisk er minkende. Fangstene av
villaks de siste årene er de beste årene i elvas historie. Lakselusen er betydelig redusert de
siste årene, selv om vi ser at sjøørreten har påslag og at sjøørretbestanden i fjorden er redusert.

Jeg er opptatt av at vi elveeiere og elvefiskere samarbeider med oppdretterne for at vi kan få i
gang tiltak som sikrer begges fremtid. Jeg er opptatt av at vi som lever i næringsfattige strøk
kan få nye arbeidsplasser til ungdommen. Slik hindrer vi fraflytting og sikrer kommunen
inntekter. Ved å legge store restriksjoner på oppdrettsnæringen i Hardanger, så ser jeg at dette
vil skade oss som bor på bygda som faktisk er avhengig av arbeidsplassene i
oppdrettsnæringen.

Vennlig hilsen,
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Einar Lundal


